

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DAIRY Date: 27-04-2023 03:21:17 PM Subject: Resignation of position of Director of the Enginee	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الآلبان الأردنية التاريخ: 27-04-2023 PM 03:21:17 2023 الموضوع: استقالة مدير الدائرة الهندسية
His Excellency, Executive Director of the respected Securities Depository Center Honorable Executive Director of the Amman Stock Exchange Greetings and after,, Kindly inform you that Mr. Essam Fadel Mahmoud Hazeem submitted his resignation from the position of Director of the Engineering Department, as of Thursday morning corresponding to 04-27-2023. And Yours sincerely	عطوفة المدير التنفيذي لمركز ايداع الاوراق المالية المحترم عطوفة المدير التنفيذي لبورصة عمان المحترم تحية طيبة وبعد ،، يرجى تكرمكم بالعلم بأن السيد عصام فاضل محمود هزيم قدم استقالته من منصب مدير الدائرة الهندسية وذلك اعتبارا من صباح يوم الخميس الموافق 27-04- 2023 . وتفضلوا بقبول فائق الاحترام
27-04-2023	27-04-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ahmed Mohammad Abu Khdeir	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ahmed Mohammad Abu Khdeir